
Styrelseprotokoll med Laholms Bouleklubbsällskap 25/11, 2019

Närvarande: Claes Hellsten, Britt-Marie Jönsson, Tommy Söderström, Arnold Axelsson, Karin 
Hellsten och Margaretha Throneé.

§ 1 Mötets Öppnande
Ordföranden öppnade mötet.

§ 2 Till justeringsman valdes Arnold Axelsson.

§ 3 Dagordningen godkändes

§ 4 Föregående mötesprotokoll upplästes och godkändes.

§5 Skrivelse från Sisu, där de ville veta mer om vår förening och eventuellt komma på något 
möte.

§6 Arnold och Claes har varit på ett forum med Hallands Bouleförbund. Där det mesta 
handlade om 2020- års tävlingar och seriespel.

§7 Karin rapporterade om ekonomin. På bank finns 148.335.55:- kr. Medlemsantalet är 140 
st. Från gräsroten har vi fått 7.407:-kr. Burkinsamling hitills 16.600:-kr.

§8 Julkultävlingen diskuterades. Pris i närmast lillen utgår med lotter, lika många som vi får 
in i spelsumman.
Arnold och Claes har haft flera träffar med Laholms Hem om våra banor. 2 nya trappor, ny 
sarg och avbaning av slänt skall påbörjas i december.
3 nya banor skall också påbörjas. Detta skall vara klart till april. Förslag på inköp av ny vagn, 
nya bord och bänkar diskuterades. Claes och Arnold skall titta på detta.
Beslut att köpa nytt batteri och elektrod till vår hjärtstartare. Bitte skall göra detta. 
Eventuellt en ny kurs för användning av hjärtstartare.
12 st licenser har lösts för 2020. Medlemsavgifter skall lösas i januari, 200:-kr/person.

Nästa möte hos Bitte 29/1 kl. 18.00

§9 Ordföranden avslutar mötet och tackade Tommy för fikat.



______________________________ ________________________________
Claes Hellsten, Mötes ordförande MargarethaThroneé, Sekreterare

______________________________
Arnold Axelsson Justerare


